Accton 智邦科技股份有限公司

永續採購管理政策

Sustainable Procurement Policy

供應商提供的產品與勞務除有形地直接影響智邦的產品、服務與營運之外,供應商的企業社會責任行為,亦間接影響智邦的無形聲譽或成為潛在風險。身為網通設計製造業重要成員,智邦於永續供應鏈管理相關領域始終精益求精、不遺餘力,以維持智邦與供應商的整體競爭優勢。

故智邦制定「責任生產、綠色產品」為落實永續供應鏈管理之政策與策略主軸,並在 供應鏈 管理基礎之上,遵循國內外相關法規,輔以《RBA 負責任商業聯盟行為準則》 等,鞏固永續供應鏈管理架構,遵循<u>智邦企業永續管理政策</u>並據以制定《智邦永續供 應鏈管理政策》。

智邦科技將永續供應鏈管理範疇延伸至經濟與治理、環境保護及社會共融等 ESG 議題, 包含:勞工權益、環境保護、職業安全衛生、商業道德與管理系統...等,皆納入供應商評選與稽核要件,以此建立風險管控項目與鑑別高風險供應商。

依據評核結果制定 改善措施並協助供應商持續精進,期望提升永續供應鏈管理成效 與降低供應鏈營運風險,建立永續成長的夥伴關係。

The products and services provided by suppliers have a direct and tangible impact on Accton's products, services, and operations. In addition, the CSR actions of suppliers also indirectly affects Accton's intangible reputation or becomes a potential risk.

As an influential member in the design and manufacturing of network communication industry, Accton always strives for excellence in sustainable supply chain management to maintain an overall competitive advantage for Accton and its suppliers.

Therefore, Accton continue the spirit of ESG Policy has formulated responsible production and green products as the strategic axis of sustainable supply chain management. On the basis of supply chain management, Accton follows the relevant laws and regulations at home and abroad, as well as the RBA standards, to consolidate the sustainable supply chain management framework, and has formulated the sustainable supply chain management policy accordingly. Accton extends its scope of sustainable supply chain management to ESG topics, such as economic and governance, environmental protection and social inclusion, including labor rights and interests, occupational safety and health, business ethics and management systems, all of which are set as the integral evaluation and audit requirements of suppliers, so as to establish risk control items and identify suppliers of high risk. Based on the evaluation results, Accton develops improvement measures and assists suppliers in continuous improvement, aiming to improve the effectiveness of sustainable supply chain management and reducing the risk of supply chain operations, and establishing a partnership for sustainable growth.

Accton 智邦科技股份有限公司

- 1. 提升成本領先能力,整合集團資源,以策略性合作取得最具競爭力之供應鏈價值 Enhance Cost Leadership Capability: Integrate Group resources and engage in strategic collaborations to achieve the most competitive supply chain value
- 2. 衝突礦產不妥協,確保產品與供應鏈不含衝突礦石
 Establish Sustainable Supply Chain Capability: Drive suppliers to enhance performance in economic, social, and environmental aspects, fostering their sustainable development.
- 3. 建立永續供應鏈能力,帶動供應商提升經濟面、社會面與環境面的績效,帶動供應 商永續發展
 - Strengthen Supply Chain Supply Capacity: Continuously support suppliers in diversifying their supply sources and enhancing their local supply capabilities.
- 4. 構築綠色供應鏈,推廣供應商從實施節能減碳走向循環經濟 Build a Green Supply Chain: Promote the transition of suppliers from implementing energy-saving and carbon reduction measures to adopting a circular economy.
- 5. 重視環境友善,主動落實綠色採購,追求經濟效益並兼顧對環境友善Prioritize the Environment: Proactively implement green procurement, striving for economic benefits while ensuring environmental friendliness.
- 6. 強化供應鏈供應能力,持續輔導供應商件多元化供應,與在地化供應能力並促進社 區發展
 - Non-Compromise on Conflict Minerals: Ensure that products and the supply chain are free from conflict minerals.
- 落實永續風險管理,關注供應商的能資源使用、資源管理以因應極端氣候變遷對供 應鏈的衝擊
 - Implement Sustainable Risk Management: Focus on suppliers' energy resource usage and resource management to respond to the impact of extreme climate change on the supply chain.
- 8. 關注環境議題,加強廢棄物資源化再利用,致力於降低環境污染衝擊 Focus on Environmental Issues: Enhance waste resource reutilization efforts and commit to reducing environmental pollution impacts.

董事長:

Chairman

期:2020/8

Date